
Zápis z jednání pracovní skupiny TO Brdy a Podbrdsko, z. s.

Datum konání: 30.4.2024 v 9:30 hodin

Místo konání: MěÚ Příbram

Přítomní členové a členky pracovní skupiny:

Bc. Zuzana Kučerová (město Příbram)

Mgr. Luboš Kožíšek (město Mníšek pod Brdy, koordinátor)

Bc. Tereza Martanová ( TO Brdy a Podbrdsko)

Jana Filinová (MAS Podbrdsko, Rožmitál p. T.)

Martin Ďurina (Spolek Holubice)

Nela Bartoníčková (město Březnice)

 

Hosté:

      Eduarts – Tereza Kompánková

Jednání pracovní skupiny bylo zahájeno v 9:45 hod., jednáním provází Mgr. Luboš 
Kožíšek a Bc. Zuzana Kučerová.

Program jednání pracovní skupiny:

1.  Informace z členské schůze spolku

2.  Návštěvnická knížka - průběžné informace

3.  Certifikace

4.  Focení mikroregionů a kulturních akcí - průběžné informace

5.  Dotace MMR - průběžné informace

6.  Brdoviny - aktuální informace

7.  Sociální sítě - report 

8.  Vintířova stezka - aktuální informace

9.  Informace ze setkání s AOPK a VLS

10.  Různé

1.  Informace z členské schůze spolku
Členové výkonného výboru zůstali ve stejném složení.
Předsedou výkonného výboru je opět Mgr. Václav Švenda. 



Kontrolní komise zůstává také ve stejném složení.
Do TO Brdy a Podbrdsko, z.s. byly přijaty 2 subjekty – TEPfactor Water CUP s.r.o. a 
Sdružení Holubice. 

2.  Návštěvnická knížka - průběžné informace

Vizuál  Návštěvnické  knížky  Berounska,  Brd  a  Podbrdska byl  uložen ve  sdílené 
složce Podklady na jednání PS. Na titulní stránce bude rodina na cyklovýletě. 

Podklady ke grafickému zpracování knížky byly předány grafikovi, panu Kalátovi, 
který vyhotovil i loňskou verzi.

Pan Kalát nám 2.5.2024 zaslal ke korektuře první polovinu, celou brožuru odevzdá 
k připomínkování 7.5.2024. První polovinu zapojených subjektů obeslala Bc. Tereza 
Martanová, s prosbou o korekci správnosti údajů na kuponech uvedených, v pátek 
3.5.2024. Po korekci i druhé poloviny grafik navrhované změny v brožuře upraví a 
Návštěvnická knížka Berounska, Brd a Podbrdska se může zadat na tisk. Poptávka 
tisku proběhne s předstihem.

3.  Certifikace

TO Brdy a Podbrdsko získala certifikaci DMO do roku 2027. Dostali jsme 97 bodů 
ze  100.  Zlepšit  bychom  měli  vyhodnocování  spolupráce  s  našimi  partnery, 
podnikatelskými subjekty. Musíme promyslet, jak to uchopíme. 

4.  Focení mikroregionů a kulturních akcí - průběžné informace

Focení  mikroregionů  je  již  zadané  fotografům.  Mikroregion  Hořovicko  nafotila 
Kamila Kohoutová, Mníšecko, Dobříšsko a Novoknínsko nafotí  David Vančišin a 
Březnicko, Rožmitálsko a Příbramsko nafotí pan Vladimír Holan. 

Bude potřeba fotit na Vltavě a doplnit fotky cyklovýletů. Dále nám chybí fotky z hutě 
Barbora v Jincích a z hájovny, kde se narodil a žil Josef Balabán.

Bc.  Tereza  Martanová  zašle  členům  pracovní  skupiny,  kterých  se  to  týká,  ke 
kontrole seznam akcí  k  nafocení.  Kvůli  úspoře finančních prostředků je  potřeba 
zjistit,  zda  fotky  z  akcí  není  možné  sehnat  třeba  od  pořadatelů.  Nemá  cenu 
nechávat fotit akci, z které již kvalitní fotky existují. 

5.  Dotace MMR - průběžné informace

Ozvali se z Centra pro regionální rozvoj. Žádali odstranění vad v rámci žádosti o 
dotaci.  Veškeré  požadované  podklady  jsou  v  tuto  chvíli  odeslané,  čekáme  na 
verdikt.

6.  Brdoviny - aktuální informace



Šéfredaktor  poslal  všechny  korekturované  články,  nyní  proběhne  jazyková 
korektura.  Tento  týden  budou  podklady  odeslány  grafikovi.  Je  potřeba  poptat 
tiskárny,  aby se podklady k  tisku do konce května odeslaly  a  Brdoviny byly  na 
začátku června hotové.

7.  Sociální sítě - report 

Poslední kvartál byl pozitivní. Poslední měsíc měl červená čísla, ale je vždy dobré 
sledovat až čtvrtletní reporty, ty mají vypovídací hodnotu.

Mgr. Luboš Kožíšek zmiňuje vytíženost společnosti SMARTIM, která nám spravuje 
sociální sítě. Máme na ně hodně požadavků a časová kapacita, kterou na to mají 
stanovenou, nedostačuje. 

8.  Vintířova stezka - aktuální informace

Schůzka bude v květnu na MěÚ Příbram, zvané jsou obce přes které má Vintířova 
stezka  vést,  mezi  nimi  i  město  Březnice,  které  se,  jak  nám  sdělila  Nela 
Bartoníčková,  schůzky  zúčastní.  Stezka  povede přes  Březnici  a  ne  znovu  přes 
Rožmitál pod Třemšínem. Lze navrhnout změny. 

9.  Informace ze setkání s AOPK a VLS

Den poutníka – akce je domluvena, vše pokračuje podle plánu. Za TO ji uvede Mgr. 
Václav Švenda.

Na VLS proběhla jednání ohledně značení vrcholů. Nakonec došlo k dohodě, že se, 
kromě samotných vrcholů, označí i zajímavá místa v okolí 800 stovek. Na Jahodové 
hoře se označníkem označí třeba tamní soutěska. 

10.  Různé:

Pivovary –  Setkání  pivovarů  mělo  proběhnout  na  Novém  Rybníce  u  
Obořiště.  Ozval  se  Pivovar  Podlesí  a  ještě  jeden  řemeslný  pivovar,  ale  
reakce byla vlažná. TO Brdy a Podbrdsko musí setkání pivovarníků také  
zorganizovat,  máme  to  v  Akčním  plánu.  Bude  potřeba  oficiálně  pozvat  
jednotlivé pivovary za DMO na MěÚ Příbram a představit jim materiál, který 
chceme vytvořit pro jejich propagaci. Setkání s DMO Berounsko proběhlo v 
pivovaru Všerad, který je hraniční. Tento pivovar chce být v našem materiálu. 

Dotaz z CzechTourism: Prioritní téma pro požadované podklady: 20 let od 
vstupu ČR do EU - prosím o vytipování 1-2 TOP projektů v cestovním ruchu 
za kraj, které byly vytvořeny z Evropských fondů.

- v roce  2016 Svatá Hora
- zámecká zahrada Dobříš
- částečně Podbrdské muzeum
- částečně knihovna v Jezuitské koleji



Následující  termín jednání  (pravidelnost)  -  Dříve  bylo  setkání  pracovní 
skupiny  poslední  úterý  v  měsíci.  Nastavíme tedy opět  setkání  pravidelně 
poslední úterý v měsíci dopoledne, přes léto buď online nebo vynecháme. 
Jednání  pracovní  skupiny  proběhne  i  před  plánovanou  členskou  schůzí, 
28.5. v 9:30. 

Profil  návštěvníka  -  dotazníkové  šetření  na  území  TO  – Mgr.  Luboš 
Kožíšek bude kontaktovat IC, kvůli  zázemí pro studenty z univerzity, kteří 
budou  ve  spolupráci  se  Středočeskou  centrálou  cestovního  ruchu  dělat 
dotazníkové šetření. Profil návštěvníka, potřebujeme do certifikace. 

Distribuce propagačních materiálů - návrh od Jany Filinové. Paní Filinová 
by  ráda  změnila  fungování  distribuce,  protože  v  minulém  roce  počty 
neodpovídaly požadavkům. Rozešle se loňská tabulka a počty se upraví dle 
potřebných požadavků. Vytištěné materiály se nechají z Dobříše přivézt do 
Příbrami,  kde  se  uskladní  do  skládku  ve  dvoře  MěÚ  Příbram.  Při 
vyzvedávání se zajede autem ke skládku a materiály se naloží. Redistribuce 
proběhne 2 – 3 x,  protože noviny budou z jiného zdroje než propagační 
materiály a návštěvnická knížka. Bc. Zuzana Kučerová rozdělí tiskoviny na 
tisíce pro větší oblasti a jednotlivé oblasti si pak množství sami přerozdělí. 
Při Slavnosti královny Johanky se rozdalo hodně Brdovin, je potřeba s tím 
počítat. Příští rok bychom zajistili 2 brigádnice na Dohodu o provedení práce, 
které by měly stánek s propagačními materiály na akcích. 

Nabídka od denik.cz - Nabídka je drahá. Příbram s nimi spolupracovala, ale 
neosvědčilo  se  to.  Nela  Bartoníčková  zmínila,  že  Březnice  zkouší  letos 
poprvé inzerci v Kam po česku.

Nabídka holkycestovatelky.cz - Přednášky nás nezaujali. Blogový článek 
by mohl být zajímavý. Vyžádáme si zaslání cenové nabídky a podle toho pak 
zvážíme spolupráci. 

Spolupráce s EDUARTS BT s.r.o. – Tereza Kompánková přišla představit 
vzdělávací  centrum Eduarts,  které bylo otevřeno  v září  roku 2023.  Cílem 
společnosti není konkurovat již stávající nabídce vzdělávacích akcí pro děti, 
ale  doplnit  je  o  aktivity,  které  v  Příbrami  chybí.  Právě proto  byl  vytvořen 
prostor s coworkingem, kde se děti učí angličtinu, probíhají přijímací zkoušky 
„nanečisto“ pro žáky devátých tříd a také se zaměřují na vzdělávání dětí se 
speciálními  požadavky.  Eduarts  pořádá  přírodovědecký  kroužek,  vznikly 
turistické soboty, 1x za měsíc, kdy děti jezdí na celodenní výlet. 
Zpětná  vazba  je  pozitivní.  Majitelky  chtějí,  aby  byl  prostor  v  centru,  kde 
společnost  sídlí,  maximálně  využit  a  hledají  proto  partnery  v  okolí  pro 
možnou  spolupráci.  V  prostoru  coworkingu  zatím  dělají  workshopy  a 
semináře, vejde se tam 30 osob. Další možnost spolupráce vidí v turistice – 
převážně v propojení výletů do přírody s TO Brdy a Podbrdsko. 



Mgr. Luboš Kožíšek by viděl možnost spolupráce v rámci kalendáře akcí a 
popřípadě  podpořit  výlety  do  přírody.   Potřebujeme  vědět  konkrétní 
informace, co dělají a v jakých termínech. Konkrétní akce můžeme dát do 
kalendáře akcí na web, ale coworking pro nás nemá smysl. 

Probíhající  jednání  o  partnerství  a  členství -  Na  příští  členské  schůzi 
proběhne schválení vstupu města Březnice. Ve čtvrtek 2.5.2024 proběhne 
schůzka Mgr. Luboše Kožíška s ředitelem zámku Dobříš ohledně vstupu do 
spolku.

Rožmitálský zámek – 25.5.2024 proběhne v Rožmitálském zámku akce, ale 
nikde k tomu není žádná reklama. Jana Filinová si všimla, že mají na léto 
hodně aktivit,  na přelomu července a srpna na zámku dokonce proběhne 
Festival studentských kapel, ale propagace k akcím chybí. 
Bylo  by  vhodné  pozvat  paní  ze  spolku  Rožmitálský  zámek  na  pracovní 
skupinu a zkusit s ní případnou propagaci vykomunikovat.

Změna ve schvalování pracovních výkazů a proplácení faktur - Doposud 
proplácení  faktur  koordinátora  a  specialistky  CR  probíhalo  tak,  že  po 
obdržení  obou  výkazů  se  tyto  výkazy  zasílali  pracovní  skupině  k 
připomínkování a až poté byly obě faktury současně proplaceny. Ing. Helena 
Lišková Štěpánčíková navrhla změnu ve schvalování pracovních výkazů a 
proplácení faktur koordinátora a specialistky CR v TO Brdy a Podbrdsko. 
Důvodem je zjednodušení  celého procesu a dodržení  splatnosti  faktur  ve 
lhůtě uvedené ve Smlouvách o dílo. Ze 3 možných řešení, vybrala pracovní 
skupina  tento  postup:   Výkaz  a  faktura  se  zašle  paní  Kučerové  a  paní 
Liškové. Bc. Zuzana Kučerová výkaz zkontroluje a pokud neshledá žádné 
výhrady,  informuje  Ing.  Liškovou,  která  zašle  panu  předsedovi  pokyn  k 
proplacení nezávisle na tom, kdo kdy fakturu s výkazem zašle. 

Členské příspěvky – Ing.  Lišková Štěpánčíková připravila tabulku s výší 
členských  příspěvku  jednotlivých  členů  spolku  TO  Brdy  a  Podbrdsko. 
Koordinátor a specialistka CR tabulku zkontrolují a odsouhlasí, poté budou 
rozeslány výzvy k zaplacení.

Jednání pracovní skupiny skončilo v 11:30 hod.

V Příbrami dne 30.4.2024  Zapsala: Bc. Tereza Martanová


